
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE #2 TORPA SKOGS VÄGSAMFÄLLIGHET 

Datum: 25 september 2021, kl.9:00-10:30 

Förening: Torpa Skogs Vägsamfällighet 

Org.nr.: 812800-8920 

Plats: Backstigen 5 

Närvarande: Ordförande: Christin Svensson 
Kassör: Bill Lundgren 
Sekreterare: Paola Zetterberg 
Ledamöter: Leif Fagerlind, Andreas Swills 
Suppleanter: Johan Andersson 

Frånvarande: Eric Josdal 

 

1. Mötets öppnande 
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

2. Val av justerare 
Mötet valde Johan Andersson att justera protokollet. 

3. Godkännande av dagordning 
Mötet godkände dagordningen. 

4. Föregående mötesprotokoll 
Punkt 4.1: Alternativ för vägar är asfaltering eller oljegrus. Underhåll sker fortlöpande av 
samtliga vägar.  
I övrigt inga kommentarer eller tillägg. 

5. Mötesfrågor 
5.1 Redogörelse för kontakter som inkommit via tel och mail 
Vägförrättningen avseende Viktoriavägen behöver utredas och klargöras. 
5.2 Rapport om hemsidan och mailadresser 
Hemsidan är uppdaterad. Kontakt/meddelanderutan är borttagen pga att den inte fungerar. 
Felsökning pågår. Nu finns samtliga mailadresser till styrelsen upplagda samt vägansvarig. 
Om medlem önskar kontakta styrelsen, använd någon av dessa adresser. 
Viktigt att medlem meddelar ändrad mailadress. Utskick av pappersfaktura gör att medlem 
får ett tillägg på fakturan med 25 kr. 
5.3 Rapport om vägarnas underhåll och planering framåt 
Hydroforvägen: Fråga har inkommit om möjlig snöröjning. Berörda fastigheter måsta komma 
överens om vägen är i skick för att klara detta. 
Alkällsvägen: Sida mot berg behöver dräneras. Vatten rinner ut över vägen. 
Torpavägen 29: Önskar infart från både Torpavägen och Torpahöjden samt utföra beläggning 
på vägsamfällighetens väg Torpahöjden. Styrelsen godkänner dubbla infarter. Styrelsen 
godkänner inte att det blir ny beläggning på Torpahöjden. 
Torpaängsvägen: Är sladdad och grusning är beställd till viss del av vägen. 
Nässelviksvägen: Är sladdad och grusning är beställd till viss del av vägen. 
Hjälmvägen: Upprustning är planerad och står i tur att påbörjas med hyvling och grusning. 
Rådjurstigen: Upprustning är planerad och står i tur att påbörjas med hyvling och grusning. 
 



Besiktning av samtliga vägar tillsammans med vägkontaktperson har påbörjats. 
Vägar med asfalt har besiktigats av väggruppen tillsammans med vägbeläggningsentreprenör 
och åtgärder behövs. Uppskattad kostnad för lagning är 200.000 kr. Offerter kommer att tas 
in från alternativa leverantörer. 
Vägskyltar: Samtliga har inventerats. Uppfräschning behövs och 5-6 skyltar behöver bytas ut. 
Styrelsen beslutade att Leif köper in de skyltar som behöver bytas. 
Sanddepåer: 8 lock är ruttna och behöver bytas. Styrelsen beslutade att dessa lock ska bytas 
ut. 
Förslag att sanddepån i Nässelviken bytas ut till en sandlåda i plast. 
5.4 Summering av städdagen den 4 september 
40 personer kom på städdagen.  
4 fordon körde, men det har kommit propåer om att det ligger rishögar kvar. 
Uppsamlingshelg behövs. 
Rensning och slyslagning efter dikeskanter samt lagning av potthåll utfördes.  
Information om städdagar anslås på hemsidan och anslagstavlor. 
5.5 Redovisning av ekonomin 
Saldo underhållskonto: 28 274,38 kr. 
Saldo plusgirot: 83 730,00 kr. 
Saldo SBAB: 901 230,05 kr. 
Samtliga 151 medlemmar är fakturerade. 
5.6 Kalendarium/Verksamhetsplan 
Prel extra årsstämma i januari eller februari. Extra årsstämma ska behandla stadgeändringar 
samt samfällighetens ekonomi. 
Ordinarie årsstämma är planerad till 2022-05-28. 
5.7 Försäkringar 
Tas upp vid nästa styrelsemöte. 

6. Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 

7. Nästa styrelsemöte 
Beslutades att styrelsemöte #3 blir den 30 oktober 2021 kl.9 hos Leif Notvarpsvägen 14. 

8. Avslutning 
Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

Ordförande            Vid protokollet  Justerare 
Christin Svensson           Paola Zetterberg  Johan Andersson 
 

 


